



2017 Science Assessment Test 2017 年科學評核測驗

Dear Parents,

To enhance the science process skills of junior form students, the school would like to nominate your son to sit for the **2017 Science Assessment Test** which is organized by the Hong Kong Association for Science and Mathematics Education. Upon completion of the Test, students will be awarded a certificate with award he has attained, as well as a report of his performance of the Test.

Details of the Quiz are as follows:

Quiz Date : 3rd May, 2017 (Wednesday)
Time : 9:30 am - 10:30 pm (to be seated at 9:20 am)
Venue : School Hall, CSWCSS
Quiz Format : 24 Multiple Choice Questions and 2 Short-response Questions
Language of Paper : Bilingual
Enrollment Fee : HK\$50 per student (will be fully subsidized by the school)
Target Students : F.2-3 students

Students may refer to the following website for further information of the Test:
<http://www.hkasme.org/> (Click "PROJECTS" → "2017 Science Assessment Test")

Please return the following reply slip to the School Office by 27th April, 2017(Thur). For further enquiries, please contact Mr. Chin Ho Wai (Science KLA Coordinator) at 27415034.

Yours faithfully,

Poon Shing Kai
Principal

敬啟者：

本校為提升初中同學的科學過程技能，特建議貴子弟參加由香港數理學會主辦的**2017年科學評核測驗**。同學在測後將獲發一份個人測驗報告，以及一張參賽證書/獎狀。

測驗詳情如下：

日期 : 2017年5月3日 (星期三)
時間 : 9:30 am - 10:30 am (請於9:20 am到試場就座)
地點 : 學校禮堂
測驗格式 : 24條多項選擇題及2條簡短回應問題
測驗語文 : 中英對照
考試費用 : 每人HK\$50 (費用將全由學校資助)
級別 : 中二至中三學生

同學欲了解更多資料，可參考以下網站：<http://www.hkasme.org/> (點擊“專題項目”→“2017年科學評核測驗”)

請於四月二十七日(星期四)前將下列回條交回本校校務處存檔及辦理。如有任何查詢，請聯絡科學教育學習領域統籌主任錢可為老師(電話：2741 5034)。

此致
貴家長
二零一七年四月二十四日

校長 謹啟

SN16/IS/CHW/240417

【Reply Slip 回條】

Serial No. 293

2017 Science Assessment Test 2017 年科學評核測驗

I acknowledge the details of the **2017 Science Assessment Test** and **allow / does not allow** my son to participate in the Test. 本人已知悉**2017年科學評核測驗**的事宜，並會**准許 / 不准許*** 敝子弟參加。(* Please delete where inappropriate 請刪去不適用者)

Name of student 學生姓名 _____ Class 班別 _____ Class no. 學號 _____

Date 日期: _____ Parent's/Guardian's signature 家長/監護人簽署: _____

(Please return the following reply slip to the School Office by 27th April, 2017(Thur); 請於四月二十七日(星期四)前將下列回條交回本校校務處存檔及辦理。)

SN16/IS/CHW/240417